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Z POSIEDZENIA KOMISJI BUDZETU I MIEI{IA KOMUI.IALNEGO
z dnia 06 luteso 2006 roku.

Komisja Budzetu i Mienia Komunalnego rozpoczgla obrady
o godz. 12.00 w skladzie wg listy obecnoéci stanowi4cej zalqcznik
do niniejszego protokolu, wg. nastgpuj4cego porz4dku:

1. Analiza projektu budZetu Miasta i Gminy Jgdrzejów na 2006 rok.
2. Analiza materialów na sesjp.
3. Sprawy róLne.
Na wstgpie Przewodniczqcy Komisji przywital wszystkich czlonków komisji,

NaczelnikaWydzialu Inwestycji i tJtrzymania Infrastruktury Technicznej - pana
K. Wójcika oraz rnieszkaúców ul. Dygasiúskiego i Ksi4zE Skroniowa. Z uwagi
na przybylych goéci Przewodniczqcy Komisji zaproponowal rozpoczqcie
posiedzenie od analizy projektu budZetu.

Ad.1
Glos zabrala pani Gola - mieszkanka ul. Dygasiriskiego. Od trzech lat

zwracamy siq do Urzpdu z proéb4 o wykonanie odcinka drogi (okolo 150
metrów) na ul. Dygasinskiego. Zarówno panowie Burmistrzowie jak i inne
osoby wydelegowane z IJrzEdu wiedz4 jakie mamy straszne warunki dostania
sip do naszych posesji. Jest to odcinek drogi, z której bezpoérednio korzysta
12 rodzin, a takhe mieszkaúcy ul. Górnej. Kilkakrotnie obiecywano nam
zrobienie tej drogi. Do tej pory nikt nie wywi4zal sip ze sktadanych obietnic.

Glos zabral lVaczelnik K. Wóicik. Na dzieú dzisiejszy mamy przygotowan4
dokurnentacjE projektow4 ul. Dygasiúskiego ( tj. odcinek od ul. B. Chlopskich
id4cy za garaíami i wchodzqcy w ul. Przypkowskiego). Jeaeli chodzi o odcinek
drogi, o którym Pani mówi, na chwilg obecn4 nie jest wskazany w projekcie
budzetu. Zgodnie z procedur4 Rady wnioski do budzetu splywajq do miesi4ca
pahdziemika. PowyZsze wnioski przedstawiane s4 na komisjach. Nie wszystkie
zadania s4 uwzglEdnione w projekcie budzetu.

Glos zabrala Pani Gola - mieszkanka ul. Dygasinskiego.
krótki odcinek drogi. wystarczy nam droga tluczniowa, abyémy

To jest bardzo
mogli dojechaó

do swoich dornów.
Glos zabral lttraczelnik K. Wójcík. W ramach

wykonaó Paústwu drogg ttuczniow4. Komisja
wniosek.

Cry po zrobieniu drogi tluczníowej nie bqdziemy mogli ubiegaó siQ
o zrobienie drogi asfaltowej? - Zapytalamieszkanka ul. Dygasiúskiego.

Glos zabral Burmistrz M. Piszczek. Prace inwestycyjne na ul. Dygasiriskiego
bedq kontynuowane, poniewaZ s4 ujEte w wieloletnim planie. W projekcie

bie24cych remontów moZemy
musi jednak postawió taki
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budzetu na rok 2006 nie jest ujEty ten odcinek drogi, ale przy skladaniu
wniosków do budzetu na rok 2007 mohna wróció do tej sprawy.

Czy remont tej drogi w ramach prac bie2qcych mamy zagwarantowany? -
Zapytala Pani Gola - mieszkanka ul. Dygasiúskiego.

Jezeli bgdzie uchwalony budZet, wówczas moZemy rozmawiaó o remoncie
tej drogi. Na chwilg obecnq nie mogQ nic zagwarantowaó powiedzial
Naczelnik K. Wójcik.

Glos zabrala radna J. Szreniawa. W projekcie budZetu w pozycji 24 jest
ujgta modernizacjalqcznika ul. Górnej z ul. Dygasiriskiego.

To nie jest ten odcinek drogi, o którym rozmawiamy - powiedzial Naczelnik
K. Wójcik.

Czy radny reprezentujqcy ten okrqg wprowadzat taki wniosek do projektu
budzetu? - Zapyfa*a radna J. Szreniawa.

Nie jestem w stanie odpowiedzieó na postawione pytanie. Wszystkie wnioski
sq zarejestrowane. Nie wiem, jakie okrqgi reprezentuj4 radni - odpowiedzial
Naczelnik K. Wójcik.

Czy na tym terenie, trzeba wykupió grunt? - Zapytala radna J. Szreniawa.
Na dzien dzisiejszy bqdzie konieczny wykup gruntu odpowiedzial

Naczelnik K. Wójcik
Czy jest tam kanalizacja? Zapytala radna J. Szreniawa.
Obszar ten ujqty jest do realizacji w planach spójnoéci - odpowiedzial

Naczelnik K. Wójcik.
Glos zabral radny A. Wójcik. Budzet Gminy jest bardzo ograniczony,

w stosunku do potrzeb mieszkaúców calej naszej Gminy. Pewna czEéó robót
chodnikov\ych zostala zrobiona na terenie naszego miasta, ale bez udzialu
Gminy. Z wszystkich wniosków kierowanych do projektu budzetu okolo l0 %
jest ujgtych w budzecie. To jest naprawdE niewielka iloéó. Z uwagi
na ograniczone moZliwoSci, realizuj4c inwestycjq drogow4 w pierwszej
kolejnoéci uzbrajamy podziernie, a dopiero robimy drogE. Musimy mieó jakaÉ
koncepcjE tej drogi po to by wykorzystaó jq * przyszloéci pod budowg drogi
asfaltowej.

Glos zabrali mieszkaítcy Ksiqze Skroniowa. Zwracamy siQ z proÉbq
o dokoriczenie drogi wzdluL wsi Ksi4ze Skroniów pod mostem oraz zrobienie
dojazdu ze Skroniowa do Ksi42e Skroniowa. Jest to, bowiem droga polna,
trudno przejezdna. W roku biezecym Paústwo przeznaczyli niewielkie érodki na
ten cel. Oczekujemy, aby Paústwo zrobili ten dojazd i chocia? czqéó drogi
wzdluLnaszej wsi.

zwracam równieZ uwagQ, na firmy wykonuj4ce drogi, z uwagi na zle
ich wykonanie.

W ramach budzetu na rok 2006 zaplanowane jest wykonanie dalszego
odcinka modernizowanej drogi, do wyznaczonej kwoty. Ostateczne decyzje
zostan4podjqte po uchwalenia bud2etu - powiedzialNaczelnik K. Wójcik.
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Glos zabrala mieszkanka Ksíqze Slcroníowa. Zwracamy sig do Gminy w tej
sprawie juZ od oémiu lat i dopiero w roku ubieglym zostal zauwa2ony nasz
problem. Nikt nie reprezentuje naszych interesów, ani radny z naszego okrqgu
ani sohys.

Glos zabral radny L. Sulek. Mamy 37 sotectw w naszej gminie. W jaki
sposób mamy podzielió te Srodki pomiEdzy wszystkie solectwa i miasto tak, aby
zaspokoió potrzeby wszystkich mieszkaúców. S4 radni i soltysi poszczególnych
wsi i to oni powinni reprezentowaó interesy rrieszkaúców.

Glos zabral Burmistrz M. Piszczek. Je\eli bpdzie taka mozliwoéó
to inwestycjg na Ksi4ze Skroniowie wykonamy w ramach biezEcego utrzymania
dróg, nie wprowadzalqc do budzetu kolejnej inwestycji.

Komisja BudZetu i Mienia Komunalnego po wysluchaniu mieszkaúców
ul. Dygasiúskiego i Ksi4ze Skroniowa oraz ptzedyskutowaniu powyhszych
spraw postawila nastqpuj 4ce wnioski :

WNIOSEK 1
Wprowadzió w ramach remontów bieZ4cych odcinek drogi 150 metrów
przy ul. Dygasiúskiego.

Z a - 6
Przeciw - 0

Wstrzymalo siq - 0

WNIOSEK 2
w ramach modernizacji dróg zapewnió dojazd ze Skroniowa
do Ksi42e Skroniowa oraz zmodernizowaó drogg przez wieé Ksi42e
Skroniów w ramach posiadanych érodków.

Z a - 3
Przeciw - 0

Wstrzymalo siq - I
I'{ieobecnych - 2

Proszq mí wyjainió, co z kanalizacjq na ul. Jasionka? - Zapytala radna
J. Szreniawa.
W budzecie roku 2004 i 2005 nie otrzymalem Zadnych Érodków na wykonanie
kanalizacji. Na ul. Zielonq potrzebna jest kwota okolo 200 tys. zl.
odpowiedzial Naczelnik K. Wójcik.

Radny J. Kpdra wyrazil swoj4 opinig na temat projektu budzetu na rok
2006, bior4c pod uwagE okrgg 4. zaapelowal, aby ,,przypilnowaó" Generaln4
DyrekcjE Dróg, która zobowiqzala sig do remontu chodnika na Piaskach, a który
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do dnia dzisiejszego nie zostal wykonany. Wypowiedzial sig równieLw sprawie
dotowania klubów sportowych.

Glos zabral Burmistrz M. Piszczek. w zeszlym tygodniu byliémy
w Generalnej Dyrekcji Dróg i rozmawialiémy w sprawie trzech chodników min.
na Piaskach. Na chwile obecn4 mamy jedynie deklaracje Generalnej Dyrekcji
Dróg. Nie uzyskamy jednoznacznej odpowiedzi do momentu uchwalenia
budZetu. Jeíeli chodzi o spotl, to érodki Wznaczone se na zbli2onym poziomie
do roku ubieglego. Ta dysproporcja pomigdzy klubami, o której wspomnial
radny J. Kpdra wynika min. z dysproporcji ludnoóciowej . Zgodnie z ustaw4
pieni4dze, które otrzymujq kluby sportowe nie mog4 byó wykorzystywane
na bie1qcq dzialalnoÉó klubu, ale na promocjE kultury firycrnej.
AnalizowaliÉmy iu2 potrzebg dofinansowania tych klubów, t<t¿ie przewidujE
w dlulszej perspektywie pracQ z mtodzie2q tj. Klub Naprzód, skroniów
czy Piaski.

Glos zabral radny J. Kqdra. pieni4dze mialy byó podzielone, bior4c pod
uwagQ liczbg zawodników czynnych danego klubu. Chodzi mi w szczególnóéci
o ludzi mlodych, na których nie wystarcza érodków. Pieni4dze przeznaczane
s4 natomiast na seniorów.

Kluby sportowe rozliczajqsiE z otrzymanej dotacji. Jest to kontrolowane
przez nas - powiedzial Burmistrzly'r.piszczek.

Kwestia rozliczania tych pienigdzy zawsze bgdzie budzila wEtpliwoÉci.
bez wzglEdu na to czy weámiemy pod uwagQ kryterium ludnoéciowe
czy dochodowe. Moim zdaniem nalbardziej obiektywne jest kryterium
ludnoéciowe. My jako radni mozemy zwróció siQ do Komisji Rewizyjnej
o skontrolowanie, w jaki sposób sq wykorzystywane pieniqdze przez kluby -
powiedzial radny A. Wój cik.

Czy zamiana ogrzewania w Szkole nr 2
z Gminnego Funduszu Ochrony Srodowíska?
Komisi i .

Inwestycja ta nie jest do realizacji przez Wydziat Inwestycyjny. Trudno
jest mi odpowiedzieó na to pytanie - powiedzialr\aczelnik r. wá¡cil<.

Glos zabral Burmistrz M. Piszczek. Wojewódzki Fundusz Ochrony
Srodowiska i Gospodarki Wodnej daje pien iqdze na termomoderniz acjq tzn.
zmianq Ltódla energii cieplnej na energie oszczEdnq. W Szkole nr 2 jest
kotlownia olejowa, i zmiana ogrzewania nie spowoduje tzw. efektu
ekologicznego. Termomo dernizacja to równiez dociepienie budynku.
Wojewódzki Fundusz Ochrony Srodowiska udziela po2yczkg na ten cel, któr4
tylko czgdciowo umarza. Gmina i tak musialaby ponieÉó na tq inwestycji
pieni4dze.

czy sklep Albert jest ogrzewany przez szkolq nr 2? - zapytala radna
J. Szreniawa.

Sklep ten jest ogrzewany przez szkolg, daj4c jej dodatkon.y dochód -
powiedzial Burmi st rz M. P iszczek.

nie moze byó sfinansowana
Zapytal Przewodn iczqcy
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Cry zostala wyjaíniona sprawa stosunków wlasnoíciowych na
ul. K. I'{iemirskiego?

Co znaczy lo,uota 100 tys. zl.? -Zapyfal Przewodniczqcy Komisji.
W roku ubieglym érodki przeznaczone na tq ulicq zostaly zagospodarowane

na inny cel, z uwagi na nieuregulowan4 sytuacjg prawn4 tej ulicy. Wedtug
moich najéwiezszych informacji w marcu Burmistrz powinien dysponowaó
dokumentem pozwalaj4cym podpisaó oéwiadczenie o prawie dysponowania
wlasnoéciq. JeZeli tak bEdzie wówczas zrealizujemy inwestycjg. Kwota 100 tys.
zl. przeznaczona bgdzie min. na okrawgZnikowanie i zrobienie nawierzchni
fragmentu tej ulicy od 11 listopada. Jest to najpilnie.jsza sprawa na tym odcinku
- powiedzialNaczelnik K. Wójcik.

Czy lauota 300 tys. zl. zapewnia zakoúczenie adaptacji budynku po bylej
przychodni rehabilitacyjnej na lokale mieszkalne? - Zapytal Przewodniczqcy
Komisji.

W dniu 24 lutego bieZ4cego roku odbEdzie sig drugi przetarg. Pierwszy
przetarg zostal uniewaZniony, poniewaZ najtahsza oferta przev,ry2szyla
przewidzianqprzez nas kwotp 450 tys. zl. Potwierdzil mi to pierwszy przefarg-
powiedzial Naczelnik K. Wójcik.

I{a czym polega modernizacja ul. Sportowej? - ZWytal Przewodniczqcy
Komisji.

Inwestycja ta jest wprowadzona na wniosek jednej z komisji. Modernizacja
tej ulicy ma na celu poprawq bezpieczeústwa w ruchu drogowym. W zeszlym
roku nie udalo nam siQ znale1ó wykonawcy odpowiedzial Naczelnik
K. Wójcik.

Komisja BudZetu i Mienia Komunalnego po przedyskutowaniu projektu
budzetu na rok 2006 postawila nastppuj4ce wnioski:

l. Wniosek radnego A. Gawlowskiego.

Wykonaó utwardzenie drogi gminnej Jasionna - Rakówek.

Wykonaó nawierzchnip
Kurniki.

Za -  3
Wstrzymalo siq - 2

Przeciw - 0

asfaltow4 (250 m.b.) drogi gminnej Jasionna -

Z a - 4
Przeciw - 0

Wstrzymalo siq - 2

2. Wniosek radnego L. Sulka.



Znaleúó. érodki
w Chorzewie.
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w budiecie gminy na remont budynku po bylej szkole

Za-  5
Przecíw * 0

Wstrzvmalo sie - l

3. Wniosek radnej J. Szreniawy.

Wymienió okna w Szkolach nr 2 i nr I w Jpdrzejowie.

Z a - 4
Przeciw - 0

Wstrzvmalo sie - 2

Wprowadzió do budZetu na rok 2006 wykonanie kanalizacji w ul. Zielonej

i ul. Jasionka.

Naczelnik K. Wójcik wyjaSnil. iz kanalizacja tych ulic ujeta jest
w Funduszu SpójnoÉci. którego realizacja najprawdopodobniej rozpocznie sie
w roku 2007. Jezeli pani radna chce wprowadzió ta inwest)rcje do projektu
budzetu to naleZ)¡ w)¡cofaó ja z Funduszu Spójnoéci. Po uzyskanych
wviaénieniach od Naczelnika K. Wóicika oraz Burmistrza M. Piszczka
w tei sprawie radna J. Szreniawa wvcofala powviszv wniosek.

Radni postawili wnioski do budzetu na rok 2006 nie wskazujqc 2ród1a ich

pokrycia.

Ad.2

Punkty od 6 do I l.

Komisja uwag nie wniosla.

Punkt 12
Uchwala w sprawie: uchwalenia Gmínnego Programu Profilaktyki
i Rozwiqzyvvania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdzialania l,{arkomanii
na rok 2006.

Na posiedzenie przybyl Naczelnik wydzialu Rozwoju Gospodarazego -
M. Koómider
Dlaczego na Swietlicq Socjoterapeutycznq,, PROMYCZEK" jest zaplanowana
kwota a2 14 Qs. zl.? - ZapytalaradnaJ. Szreniawa.

Jest to propozycja Gminnej Komisji Rozwiqzywania Problemów
Alkoholovvych. Przedstawitem kwotE, jakq wydatkowal,,PROMYCZEK"
na swoj4 dzialalnoíó - okolo 12 tys. zl.



Na Caritas przeznaczono kwotE 16 tys. zl., a na ÉwietlicE
,,PROMYCZEK" - 14 tys. zl. Jak mo2na porównynuaé Caritas do Swietlicy
S o cj o t er ap e uQ c z n ej ? - Zapytala r adna J. Szreniawa.

Nie porównujq dwóch tych instytucji. Przypominam, 2e sqto propozycje
Gminnej Komisji Rozwi4zl,wania Problemów Alkoholowych. Ja przedstawilem
jedynie sprawozdania komisji - powiedzial Naczelnik M. Koémider.

Naczelnik M. Koémider opuScil posiedzenie komisji.
Punkt 15
Uchwala w sprawie powolania Rady Spolecznej ZaWadu Podstawowej

Opieki Zdrowotnej w Jqdrzejowie.
Komisja Bud2etu zaakceptowala kandydaturg radnego L. Sulka

oraz radnego A. Hatnego do Rady Spolecznej Zakladu Podstawowej
Opieki Zd,rowotnej w Jgdrzejowie.

Z a - 5
Przeciw - 0

Ll/strzymalo siq - I
Punkt 16
Uchwala o zamiarze lílouidacji Filii Szkoty Podstawowej w Rakowie

z siedzibqw Brusie.
Komisja uwag nie wniosla.

Punkt 17
Uchwala o zamiarze likwidacji Gimnazjum dla Pracujqcych

w Jqdrzejowie.
Komisja uwag nie wniosla.

Punkt lB
Uchwala w sprawie Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania

icieków na terenie Miasta i Gminy Jqdrzejów.
Na posiedzenie komisji przybyl Kierownik ZWiK w JEdrzejowie

Z. Lato.
Kierownik Z. Lato przedstawil radnym poprawiony regulamin

dostarczania wody i odprowadzania icieków na terenie Miasta i Gminy
Jqdrzejów.

Po wysluchaniu kierownika Z. Lato glos zabral radny A. Wójcík.
Po zapoznaniu sig z regulaminem stwierdzam, i2 brak jest definicji ,,przylqcza".
Proszq o wyjaénienie - powiedzi al radny.

Kierownik Z. Lato wyjaénil radnym definicjg ,,przylqcza" wedtug
obowi4zuj 4cych przepisów ustawy.

ProszE skonsultowaó to z prawnikiem czy regulamin mo2e nie podawaó
definicji przylqcza. Moim zdaniem powinna byó podana definicja - powiedzial
radny A.Wójcik.

W swoich zasobach nie mamy przylqczy odbiorców, mamy jedynie
zarzqdzane sieci. Istnieje jedynie takie niebezpieczeústwo gdyby w przyszloéci
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mialy powstaó. Na dzieú dzisiejszy opracowywane projekty przewiduj q czESó
przylqczy do sieci - powiedzial Kierownik Z. Lato.

Czy regulamin ten okreíla sankcjq? - Zapytal radny A.Wójcik.
Tak regulamin ten okreÉla sankcjq, które s4 zdecydowanie wyasze ni|

w roku ubieglym - odpowiedzial KierownikZ.Lato.
Komisja poruszyla równiez sprawQ ceny za wodg i écieki oÍaz

dostosowania ceny do wymogów stawianych przez fundusz spójnoéci.
Glos zabral Kierownik Z. Lato. Nieoficjalnie dowiedzialem siq, 2e wladze

rozpatruj4 mozliwoéó obnizenia cen za wodE i écieki. Tlumaczylem, juz
ki lkakrotn ie, i2 tary fy inaczej s i q konstruuj e.

Glos zabral radny A.Wójcik. Gdybyémy obnizyli cenE wody wówczas
Gmina musi doplacaó. Moim zdaniem nie bqdzie nas staó na doplaty
w wysokoéci 35o/o do ceny Scieków. Wprowadzenie inwestycji w ramach
funduszu spójnoéci, mimo ze jest wspólfinansowana przez érodki unijne, bqdzie
wymagaó amortyzacji. Musi do znale1ó odzwierciedlenie w cenie Écieków oraz
wody. Sprawa ta jest jednym z najwahniejszych problemów, przedjakim stanie
Gmina w niedalekiej przyszloéci. Na dzieh dzisiejszy nie widzq takiej
moZliwoéci, aby Gminq bylo staó na doplaty.

Kierownik ZWiK - Z. Lato opuécit posiedzenie komisji.

Komisja wipcej uwag nie wniosla.

Komisja zakoñczyla posiedzenie o godz. 15.15.

P rz ew o dni c z qcy Kom isj i B udi etu
i Mienia Komunalnego

Justyna Piskorczyk Andrzej Hatny


